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Fråga till kommunfullmäktige 22-05-05

Fråga till samhällsbyggnadsnämndens ordförande om beachvolleybollplanen

Kommunfullmäktige biföll Socialdemokraternas motion om att anlägga en
beachvolleybollplan. Nu närmar sig sommaren.

Därför är min fråga, när kan beachvolleybollplanen vara färdigställd?

Peter Rosholm (S)
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